
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 22-05-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip WBO-voorzitter & WR Vogelenbuurt 
Marielle Vos Notulist & WR Planetenwijk 
Erwin Spekle WR Patrimonium 
Karen Meinhardt WR Patrimonium 
Dick van der Schaaf WR Sinnevelt 
Pieter Sierdsma WP Vondelkwartier 
Inge Zuurendonk WR Indische Buurt Noord 
Alex Kalf WR Planetenwijk 
  
Karin Kranendonck Gebiedsverbinder  Haarlem Noord 

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Karen geeft aan dat zij van WR 
Patrimonium is en met Erwin is meegekomen. Iedereen is blij dat Inge weer terug is. 

Marielle geeft aan dat Paul & Teun zich afgemeld hebben. Marielle heeft contact gehad met Ismael, 
hij zal niet naar de vergaderingen komen, maar wil wel graag de notulen blijven ontvangen om de 
ontwikkelingen te kunnen volgen.  

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 24-04-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. Pieter & Marielle geven aan dat een aanpassing niet 
goed verwerkt is, dat is bij mededelingen van Vondelkwartier, daar had punt 4 toegevoegd moeten 
worden, het betreft een werkgroep voor Lief & Leed, waarbij bloemen geregeld worden bij speciale 
gelegenheden, vanuit het budget van het Wijkplatform. 

Actiepunten: 

Presentatie van Spaarneboog is door Joris toegestuurd, punt is derhalve gesloten. 

Regenboogbankjes – Karin geeft aan dat de raad heeft besloten dat deze er gaan komen in elke wijk 
en dat ervoor budget wordt toegekend. De volgende plekken zijn toegekend: 

• Vogelenbuurt – bankje voor IJspaleis 2x 
• Planetenwijk – bankje bij kunstwerk in het Zaanenpark 
• Sinnevelt – Plesmanplein, JH Leeuwepoldstraat & Herman Heijermanplein (verzoek 

bewoners) 
• Indische Buurt Noord – Nieuw Guineaplein en Spaarne Boulevard wordt toegevoegd 
• Krim – Pim Mullierstadion (buiten stadion zelf) 
• Schoterbos – Delftwijkpad bij kinderboerderij en nog 1x in overleg met wijk regisseur. 
• Kweektuin 
• Speeltuin Nelson Mandelapad 
• Stuyvesantplein 
• Hof van Eden 
• Speeltuin de Trekpleister 
• Spaarnedam – tegenover de Rietpol 



Marielle geeft aan dat een medewerker van Spaarnelanden aangaf dat het bewuste bankje 
weggehaald zou worden door hun omdat er te veel mensen op zouden zitten en het gras 
derhalve daar niet goed groeit, dit verbaasd Marielle. Karin geeft aan dat het bankje formeel 
aangewezen is en niet weg zal gaan, wel heeft het bankje niet voldoende planken en kijkt de wijk 
regisseur hier nog naar hoe dit opgelost kan worden. 

Patrimoniumbuurt, waarschijnlijk Roze Hagenplein. Dit bevreemd Erwin daar het een beschermd 
stadsgezicht is en men enorm hierop gefocussed is. Langs de kade bij het Spaarne is een betere 
plek omdat daar veel mensen wandelen. 

Karin geeft aan dat Eva de Raadt hierover een beslissing zal nemen, tevens zal er een pers 
communicee komen hierover. 

 

3 – Transformatie van Wijkraad naar Wijkplatform  

Alex  geeft aan dat het bestuur van de Planetenwijk, op 6 juni de stichtingstukken gaat tekenen bij 
de notaris. 

Op 12 juni zal er een borrel gehouden worden. M.b.t. het opheffen van de Wijkraad en de herstart 
van het Wijkplatform.  

De website wordt omgezet naar Wijkplatform en ook het logo wordt aangepast. 

Inge geeft aan dat eind van het jaar de Indische Buurt Noord een Wijkplatform zal worden, zij blijven 
een Vereniging zonder bevoegd gezag.  In de wijkkrant geven ze steeds een status update, maar ze 
krijgen maar weinig reacties. Het eerste Wijkplatform overleg is nu geweest met de diverse partners. 

Erwin geeft aan dat de herziene concept statuten morgen worden besproken, het bestuur is 
bevoegd verklaard en heeft besloten een nieuwe stichting te worden waarbij direct de wettelijke 
wijzigingen verwerkt worden. 

De website gaat niet heel hard terwijl er wel een enorme behoefte aan is, zodat er over de transitie 
en de Spaarneboog gecommuniceerd kan worden. 

Erwin had nog een vraag over de verzekering of alle WP’s dit zelf moeten afsluiten. Karin geeft aan 
dat dit niet nodig is omdat de gemeente een vrijwilligersverzekering heeft hiervoor. 

Pieter geeft aan dat ze nu al een Wijk Platform zijn en als zodanig werken, helaas is de bezetting niet 
groter geworden. 

Dick geef taan dat zij nu een stichting zijn geworden, het blijkt dat zij al wel een Vereniging waren 
met beperkte bevoegdheid, maar dat wist niemand.  

De zakelijke rekening is bijna rond en hard nodig aangezien ze al kosten hebben gemaakt.  

Ze zijn bezig met de eerste nieuwsbrief. 

Bert-Jan geeft aan dat hij zich voorgenomen heeft ervan te leren. Morgen om 15 uur hebben ze een 
call met de notaris over de gemaakte aanpassingen. Bert-Jan had liever een direct contact gehad 
tezamen met de gemeente. De notaris heeft geen contact opgenomen met Karin. 

Afgesproken wordt dat als Bert-Jan er niet uit komt hij dan contact opneemt met Karin. 

Karin geeft aan dat men voor de tweede helft van het jaar al budget kan aanvragen, dit kan snel 
geregeld worden onder de noemer “Transitie”, indien men al een Wijkplatform is moet men van de 
speciale website gebruik maken voor de budget aanvraag. 



Tevens geeft ze aan dat Guda gaat stoppen met dit project, zij heeft een vervolgopdracht gekregen 
m.b.t. Oekraïense vluchtelingen en heeft het overgedragen aan de gebiedsverbinders. 

Bert-Jan geeft aan dat wij prettig met haar samengewerkt hebben en bedankt Guda daarvoor. 

4 – Mededelingen Gemeente (Karin) 

Vacature - Karin geeft aan dat zij een arbeidsvoorwaarde gesprek hebben met een kandidaat die de 
Wijkaanpak van Noord op zich zal nemen, met name Transvaalbuurt en Delftwijk. De WBO leden 
reageren verbaasd, want dat deed Rizgar toch. Karin geeft aan dat Rizgar gebiedsverbinder is 
geworden van Zuidwest.  

Delftwijk - M.b.t. het WBO stuk zit Delftwijk in een ander ontwikkelstadium dan wij zitten en worden 
ze door Buurts hiermee begeleid. 

Gebiedsplan sessie 5 juni – dan wordt het gebiedsplan besproken van Noord, dit plan weerspiegelt 
de verantwoordelijkheden van de gemeente. De Orionzone staat hier niet in vermeld omdat dit door 
ontwikkelaars verder wordt afgehandeld en hiervoor een speciaal team is. Uitnodiging hiervoor is 
inmiddels verstuurd. Graag z.s.m. aanmelden. Aanvang 19.00 uur Hoge Kas – Haarlemse Kweektuin 
Kleverlaan 9 Haarlem Noord. 

Betaald Parkeren referendum vervolgacties – Karin geeft aan dat de gemeente in gesprek gaat met 
de stad op drie manieren: 

1. Via een Burgerberaad 
2. Via een Digitale Enquête 
3. Via gesprekken in de wijk (1x Centrum, 1x Schalkwijk, 1x Ter Kleef & Ter Zaanen en 1x Rest 

van Haarlem Noord & Spaarndam. (Diana zal deze gesprekken zelf houden), waarbij 
onderwerpen als hoe moet de stad eruit gaan zien en waar is behoefte aan besproken zal 
worden. 

Bert-Jan hoopt dat deze gesprekken niet zo zullen gaan als ons eerste WBO-gesprek over 
Wijkplatform, maar dat er concreet gewerkt gaat worden en niet zo vaag want daarmee werd veel 
tijd verloren. 

Karin geeft aan dat het gebiedsteam wel aanwezig zal zijn, maar niet zal meedoen met de sessie. 

Er zal geloot gaan worden onder de bewoners. 

Marielle vraagt waarom er ook niet een gesprek gehouden wordt met de WBO leden van Noord, 
Karin geeft aan dat men bewust alleen voor individuele bewoners is gekozen. 

Erwin geeft aan dat dit minder speelt bij de Patrimonium buurt omdat ze daar al betaald parkeren 
hebben, daar hebben ze het ook geprobeerd tegen te houden maar dat is niet gelukt. Karen is blij 
met deze ontwikkelingen omdat er nu in de stad ook mooie groenvoorzieningen aangebracht 
worden. 

Bert-Jan geeft aan dat iedereen veranderingen spannend vinden en er vaak weerstand ontstaat, zij 
zijn bezig met een pol welke veranderingen de bewoners in hun wijk wensen, hij zal de volgende 
vergadering hierover feedback geven m.b.t. de uitkomst. 

Isoleren particulieren woningen – Karin geeft aan dat er 1100 particulieren die onder het 
bestaansminimum zitten geholpen gaan worden met isoleren. Ze zijn hiervoor persoonlijk 
langsgegaan bij de mensen. 

 

 



5 – Mededelingen Wijkraden/platforms 

Vondelkwartier (Pieter) 

Renovatie Boerderij Noord Akerdam – De tekeningen van Eric Coolen worden goede verkocht zij 
hebben al 5000 € binnengehaald. Het proces m.b.t. de restauratie gaat nu opgestart worden. Tevens 
is er een plan gemaakt om alle troep op te ruimen, hiervoor hebben ze containers nodig van 
Spaarnelanden, daarmee zijn ze nog in overleg.  

Patrimoniumbuurt (Karen & Erwin): 

Energie transitie - Karen geeft aan dat zij bezig is met de energie transitie met een groep van 6 
personen, gebleken is dat er nog geen warmte visie beschikbaar is bij de gemeente, wel werken ze 
goed samen en is er een plan om modelwoningen in te zetten en zo oplossingen hiervoor te gaan 
zoeken. 

Wijkraad subsidie - Erwin geeft aan dat de gemeente de subsidie per abuis overgemaakt heeft op 
een foutief rekeningnummer dat opgeheven was, dat geeft nu veel problemen. Karin geeft aan dat 
er een nieuwe medewerker was die niet ingewerkt was. 

Indische Buurt Noord (Inge): 

Buurtfeest - Op 18 mei is er een buurtfeest georganiseerd “Vier de Lente” was een groot succes en 
zijn veel plantjes verkocht. 

Buurtfeest - Op 25 augustus zal een “eind van de Zomer” bijeenkomst georganiseerd worden met 
pannenkoeken. 

Vergroening op het Nieuw Guineaplein ligt stil door betaald parkeren vertraging. 

Brede platformbijeenkomst is er geweest m.b.t. wonen voor ouderen & zorg. Er komt nog een 
tweede sessie met de SP erbij. 

Buurts - Inge geeft aan dat de samenwerking met Buurts moeizaam gaat, zij willen een kast in het 
buurthuis de Horizon, maar dat wordt steeds tegengehouden, zij zijn er al jaren mee bezig en weten 
nu niet meer hoe ze dit voor elkaar moeten krijgen. Karin is voorzitter van het tactisch overleg met 
Buurts en zal dit bespreekbaar maken. 

Vergroening - Diverse tuintjes zijn en worden aangelegd, maar de nieuwe bewoners willen ze niet 
onderhouden, zo zal het project snel gedoemd zijn te mislukken. Karin geeft aan te willen 
meedenken in oplossingen. 

Planetenwijk (Alex & Marielle): 

Zonnewijzer - Volgende week is er weer een brede sessie m.b.t. de verbouwing van de Zonnewijzer. 

Sportweg - Vandaag is er een bijeenkomst voor bewoners van de Sportweg, Bert-Jan was hiervan 
niet op de hoogte. 

12 juni is er een bijeenkomst t.b.v. de stopzetting van de Wijkraad en start van het Wijkplatform. 
Marielle geeft aan dat Floor Rodunner, Karin & Guda niet gereageerd hebben op de uitnodiging, 
terwijl dit toch wel heel belangrijk is dat zij aanwezig zijn hierbij. Karin geeft aan dit te zullen 
oppakken. 

Wijkblad & Transitie document - Begin juni zal het Wijkblad weer verspreid gaan worden, met 
daarbij een separaat document over de Transitie. 

Posthuis er zal deze of volgende week de glazen pui geplaatst gaan worden, dan kan men aan de slag 
met de binnenkant af te werken met vrijwilligers. 



Kermis is geweest, is allemaal erg goed verlopen. Binnenkort zal er een evaluatie gehouden worden 
van de punten ter verbetering, wel heeft Marielle net het rapport van de klachtentelefoon 
ontvangen en is de Zaanenlaan en Marnixplein bevraagd. Helaas is het gras van het Zaanenpark niet 
gewalst, geverticuteerd en ingezaaid zoals wel was afgesproken, ook heeft de Wijkraad geen reactie 
meer ontvangen van Spaarnelanden, omdat het zo genaamd via de Kermis coördinatie moest lopen, 
maar die kwamen er ook niet doorheen, dus dit loopt nog. 

Honkbalweek – nog geen reactie van de gemeente ontvangen. Karin geeft aan dat er in 2022 heel 
veel klachten van de buurt zijn binnen gekomen, waar ook naar gekeken moest worden, zij verwacht 
het wel binnenkort. 

Sinnevelt (Dick) 

De busjes van de Daaf Gelukschool houden zich niet aan de afspraken en parkeren nog steeds 
gewoon voor de school, hetgeen veel klachten geeft. Dick heeft Mitchel van Handhaving al 
geïnformeerd, maar nog geen reactie gekregen. 

Zonnewijzer – jammer dat de bewoners zo laat geïnformeerd zijn, het is onbekend hoe het met het 
vervoer gaat lopen, er is geen mobiliteitsplan gemaakt. Karin geeft aan dat de school begeleid wordt 
door Veilig Verkeer Nederland.  Daarbij gaan ze ook aanhaken bij de Orionzone ontwikkeling i.v.m. 
vervoersstromen. 

Verduurzaming van diverse flatgebouwen, loopt ook nog steeds, de firma “Steeds” gaat met een 
rapport komen. 

Vogelenbuurt (Bert-Jan): 

Transitie - Zij hebben een enquête gehouden onder de bewoners hierover, welke door 28 mensen is 
ingevuld.  

Vergroening – mee bezig, maar erg lastig omdat men andere dingen willen 

Vuil opruimen – er zijn drie mensen die grijpers aangevraagd hebben bij Spaarnelanden, die gaan ze 
interviewen. 

Vergadering – ze hebben een open en een gesloten vergadering gehad om de statuten verdere te 
bespreken. 

Liander probleem – speelt nog steeds 

Notulist – ze zoeken nog een notulist, tot op heden niet gevonden. 

Smiley borden – zijn weggehaald, Bert-Jan heeft hierover weer overleg met Karin om ze toch weer 
terug te krijgen. 

Ontwikkeling schoolplein – het contact met de gemeente gaat moeizaam, de directeur had dit nog 
graag voor zijn vertrek afgerond willen hebben, maar is niet gelukt. Binnenkort is er een gesprek met 
de docent die het gaat overnemen, Bert-Jan en Karin om naar mogelijkheden te zoeken. 

Handhavers – zijn in de vergadering komen vertellen wat ze doen met de hangjongeren, is erg 
positief ontvangen. 

8 – Rondvraag 

Karen - vraagt of ze ook niet aan beplanting van lantaarnpalen doen ipv boomspiegel. Dat is bij Karin 
niet bekend, maar als zij voorbeelden heeft dan kan ze die doorsturen naar Karin. 
 



Erwin – wil graag voor de volgende vergadering een agenda punt hebben over wat te doen bij 
werkgroepen die totaal andere dingen doen dan jij als bestuur van het Wijk Platform wil, hoe dan te 
handelen.  Inge ervaart dat ook binnen hun Wijkraad en straks platform. 
Afgesproken wordt Karin gaat kijken of er binnen de gemeente iemand is die hiermee veel ervaring 
heeft. 
 
Marielle vraagt of Karin ook nog andere sprekers weet voor de WBO-vergadering, bv van 
onderwerpen of projecten die op termijn gaan starten. 
Afgesproken wordt dat Karin dit in de gaten zal zouden. 
 
 
Om 21.40 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
 

Volgende WBO-vergadering is 19 juni om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart 
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   
 
 
 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Bert-Jan Contact opnemen met Karin indien het niet goed 

verloopt in het overleg met de Notaris 
22/05/2024 Open 

 
Karin Gemeentespecialist vragen m.b.t. werkgroepen 

naast het platform 
22/05/2024 Open 

 
Karin Sprekers gemeente uitnodigen voor WBO bij nieuwe 

projecten 
22/05/2024 Open 

 
 


